



GOLDEN
SUCCESS
HOLIDAY

鑫 驰 旅 游

KPK(LN: 10073
201901044923 (1354253-A))

8天 7夜
DAYS NIGHTS

中国之旅
CHINA

上海
SHANGHAI

苏州
SUZHOU

无锡
WUXI

杭州
HANGZHOU

海宁
HAINING

嘉兴
JIAXING

西湖新天地

西湖新天地 - 是一处园林，历史文化浓郁的休闲旅游景区。它以杭州独特的园林，历史建筑为基础，将自然与时尚、历史与现代相融合，最终形成一个具有国际水平，集世界知名品牌，餐饮、零售、文化、娱乐为一体的综合性休闲区。



1192弄老上海风情街



城隍庙商业街



天安千树



盐官古镇



金鸡湖风景区



长关溪湿地公园



灵山小镇 - 拈花湾

中国风味 China Cuisine

(Image For Illustration Only)

上海风味 沪菜风味
姑苏风味 太湖风味
酱排骨风味 海宁风味
农家风味 本帮风味

Shanghai Cuisine
Shanghai Cuisine
Suzhou Cuisine
Taihu Cuisine

Sauce Ribs Flavor
Haining Cuisine
Farm Style Cuisine
Benbang Cuisine





GOLDEN
SUCCESS
HOLIDAY

鑫 驰 旅 游

KPK/LN: 10073
201901044923 (1354253-A)

8天 7夜
DAYS NIGHTS
中国之旅
CHINA

RM 4488 PER PERSON
TWIN SHARING
MIN 20 PAX
出发日期 DEPARTURE DATE: 7 NOV 2023

malaysia airlines	
FLIGHT DETAIL	
Flight Going Tue, 7 Nov 2023	
MH 1137 06:25 - 07:30 1 hour 5 minutes	Penang (Pen) - Kuala Lumpur (KUL)
MH 388 08:55 - 14:15 5 hours 20 minutes	Kuala Lumpur (KUL) - Shanghai (PVG)
Flight Return Tue, 14 Nov 2023	
MH 389 16:05 - 21:50 5 hours 45 minutes	Shanghai (PVG) - Kuala Lumpur (KUL)
MH 1194 23:20 - 00:20+1 1 hour	Kuala Lumpur (KUL) - Penang (Pen)

上海 SHANGHAI 苏州 SUZHOU 无锡 WUXI
杭州 HANGZHOU 海宁 HAINING 嘉兴 JIAXING

第一天 槟城 - 吉隆坡 - 上海 (晚)

- 抵达上海机场
- 1192弄老上海风情街
- 墨十村文化旅游街区

第二天 上海 - 苏州 (早/午/晚)

- 田子坊艺术街
- 恒基广场
- 大洋晶典
- 天安千树
- 金鸡湖风景区

第三天 苏州 - 无锡 (早/午)

- 淮海街
- 木渎古镇
- 灵山镇-拈花湾

第四天 无锡 - 杭州 (早/午)

- 长广溪湿地公园
- 南宋御街
- 明清街坊街
- 江南铜屋

第五天 杭州 - 海宁 (早/午)

- 西湖新天地 (涌金池、金牛出水)
- 盐官古镇 (孔府学宫、海神庙、观潮胜地公园)

第六天 海宁 - 嘉兴 (早/午)

- 海宁皮革城
- 揽秀园
- 金庸故里
- 月河古镇

第七天 嘉兴 - 上海 (早/午/晚)

- 城隍庙商业街
- 南京路步行街

第八天 上海 - 吉隆坡 - 槟城 (早/午)

- 星巴克烘焙工坊店
- 亚太盛汇广场
- 前往浦东机场

上海

1192弄老上海风情街 - 位于上海世纪汇广场地下2层, 是一个美食区, 店家们把这里打造成了旧上海街区的模样。

城隍庙商圈 - 走进上海老街, 您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独具的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街, 历史上曾以庙前大街为名, 汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行, 一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。

南京路步行街 - 南京路是上海最知名的商业街区, 素有中华商业第一街的美誉。

田子坊艺术街 - 田子坊或田子坊是由上海法租界传统民居改造而成的旅游工艺品聚集地。现在这里是精品店、酒吧和餐馆的所在地。

苏州

大洋晶典·天安千树 - 是上海市普陀区昌化路莫干山路苏州河畔的一个山型购物中心, 灵感来自于中国的黄山与古巴比伦空中花园。天安千树有由400级台阶、1000根结构柱形成的山峰状露台, 上面种植了1000多棵植物。

金鸡湖风景区 - 是苏州工业园区的一个淡水湖, 是中国面积最大的内城湖泊之一。为一浅小湖泊, 有河道与周围水系相通, 湖心有大小两座人工岛。湖北面建有金鸡湖大桥, 南面规划有金鸡湖隧道。

木渎古镇 - 有著2500多年的历史, 乾隆皇帝造访6次的地方, 又是江南第一林园古镇。水乡就是如此, 到处都可看到溪流, 来到了木渎一样有著一条小河川增添古镇的风味。

无锡

灵山镇-拈花湾 - 被誉为江南小京都, 打造的是一个自然、人文、生活方式相融合的旅游度假目的地, 追求一种身、心、灵独特体验的人文关怀, 让人们体验无处不在的禅意生活, 从而开创“心灵度假”的休闲旅游新模式。著名景点有半山街日(拈花湖)、香月花街、拈花塔、妙音台、梵天花海、福田阁、禅乐馆。

杭州

明清街坊街 - 明清街坊商店街呈现出清末民初风貌, 重现了早年的市井小民的生活文化, 是杭州市内保存最完整、极具历史价值的仿古街道。

江南铜屋 - 铜屋的建造凝聚了五代传承的朱府铜艺的精华, 是中华老字号与现代工艺的融合。铜屋内收藏陈列了朱府铜艺的典型代表作品; 改革开放以来中国各年代最具代表性的铜艺术品; 朱炳仁当代熔铜艺术作品等各类兼具艺术价值和时代价值的藏品, 以及从传统到现代各种铜文化相关的珍贵文献资料。

西湖新天地 - 是一处园林, 历史文化浓郁的休闲旅游景区。它以杭州独特的园林, 历史建筑为基础, 将自然与时尚, 历史与现代相融合, 最终形成一个具有国际水平, 集世界知名品牌, 餐饮、零售、文化、娱乐为一体的综合性休闲区。

海宁

盐官古镇 - 是浙江省首批批准的十五个历史文化名镇之一, 以其悠久的历史、灿烂民俗文化、动人的民间传说和壮观的海宁潮闻名于世。

嘉兴

揽秀园 - 揽秀园坐落在嘉兴南湖西岸文星桥畔, 是嘉兴市近年兴建的一座文物碑刻公园。

月河古镇 - 月河是运河的一条支流, 因其水弯曲抱城如月而得名, 明清以来月河一带已形成繁华街市。街区内, 传统的民居依水造势, 古街深巷迂回曲折、纵横交错; 小河、古桥、狹弄、旧民居、廊棚等还原并展现了浓厚的水乡古城风情, 众多百年老字号透射出旧时嘉兴“江南府城”的繁华。

Terms and Conditions
Itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking, will inform accordingly.
The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
All hotel ratings are based on local terms. Triple room sharing will be based on extra roll in bed basis.
Resort hotel home stay room sharing arrange by local operator upon check in.
Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified.

8天 7夜
DAYS NIGHTS
中国之旅
CHINA

RM 4488

PER PERSON
TWIN SHARING
MIN 20 PAX

出发日期 DEPARTURE DATE: **7 NOV 2023**

上海
SHANGHAI

苏州
SUZHOU

无锡
WUXI

杭州
HANGZHOU

海宁
HAINING

嘉兴
JIAXING

DAY 1

**PENANG - KUALA LUMPUR
- SHANGHAI** (D)

- Arrival Shanghai airport
- Style street of 1192 lane
- Lei Ten Village Cultural

DAY 2

SHANGHAI - SUZHOU (B/L/D)

- Tianzifang Art Street
- Henderson Centre
- Ocean Jingdian
- Tianan Thousand Trees
- Jinji Scenic Area

DAY 3

SUZHOU - WUXI (B/L)

- Huaihai Street
- Mudu Ancient Town
- Lingshan ancient Town - Nianhua Bay

DAY 4

WUXI - HANGZHOU (B/L)

- Changguangxi National Wetland Park
- Southern Song Imperial Street
- Hefang Street
- Jiangnan Copper Carving Art Museum

DAY 5

HANGZHOU - HAINING (B/L)

- West Lake Xin Tiandi (Yongjin Pool, Gold Taurus out of water)
- Yangguan Ancient Town (Confucian Academy, China Poseidon Temple, Tideview Park)

DAY 6

HAINING - JIAXING (B/L)

- Haining Leather City
- Lanxiu Garden
- Jin Yong's hometown
- Yuehe Ancient Town

DAY 7

JIAXING - SHANGHAI (B/L/D)

- Chenghuang Temple Business District
- Nanjing Road

DAY 8

**SHANGHAI - KUALA LUMPUR
- PENANG** (B/L)

- Starbuck Flagship Store
- Asia Pacific Shopping Market
- Transfer to Pudong International Airport

malaysia
airlines

FLIGHT DETAIL

Flight Going	Tue, 7 Nov 2023
<ul style="list-style-type: none"> ✈ MH 1137 06:25 - 07:30 1 hour 5 minutes 	Penang (Pen) - Kuala Lumpur (KUL)
<ul style="list-style-type: none"> ✈ MH 388 08:55 - 14:15 5 hours 20 minutes 	Kuala Lumpur (KUL) - Shanghai (PVG)
Flight Return	Tue, 14 Nov 2023
<ul style="list-style-type: none"> ✈ MH 389 16:05 - 21:50 5 hours 45 minutes 	Shanghai (PVG) - Kuala Lumpur (KUL)
<ul style="list-style-type: none"> ✈ MH 1194 23:20 - 00:20+1 1 hour 	Kuala Lumpur (KUL) - Penang (Pen)

SHANGHAI

Style street of 1192 lane - Located on the second floor of Shanghai Century Plaza, it is a gourmet area, and the shops have made it look like an old Shanghai neighborhood.

ChengHuang Temple Business District - Walking into Shanghai Old Street, you seem to have returned to the bustling bazaar in Shanghai 100 years ago.

Nanjing Road - Nanjing Road is the most famous commercial street in Shanghai, and is known as the first commercial street in China.

Tianzifang Art Street - is a touristic arts and crafts enclave that has developed from a renovated traditional residential area in the French Concession area of Shanghai. It is now home to boutique shops, bars and restaurants.

SUZHOU

Tianan Thousand Trees - is a mountain-shaped shopping center on the banks of the Suzhou River, Moganshan Road, Changhua Road, Putuo District, Shanghai. It is inspired by China's Huangshan Mountain and the Hanging Gardens of ancient Babylon. Tian'an Thousand Trees has a mountain tree-like terrace formed by 400 steps and 1,000 structural columns, on which more than 1,000 plants are planted.

Jinji Scenic Area - It is a freshwater lake in Suzhou Industrial Park and one of the largest inner city lakes in China. It is a small shallow lake with a river channel communicating with the surrounding water system. There are two artificial islands in the center of the lake.

Mudu Ancient Town - is located to the southwest of Suzhou City. With a history more than 2,500 years long, Mudu has witnessed the rise and fall of many dynasties and it is also endowed with plentiful cultural connotations. This is a traditional town and has typical landscape gardens, small rivers and bridges.

WUXI

Lingshan Town-Nianhua Bay - Known as the small capital in the south of the Yangtze River, it creates a tourist destination that combines nature, humanity, and lifestyle. It pursues a unique experience of humanistic care for body, mind, and spirit, allowing people to experience the ubiquitous Zen life.

HANGZHOU

Hefang Street - Dynasties presents the style of the late Qing Dynasty and the early Ming Dynasty, recreating the life and culture of the common people in the early years. It is the most complete and historically valuable antique street in Hangzhou.

Jiangnan Copper Carving Art Museum - When it comes to the city's culture, one of the 'must-see' is 'Jiangnan Copper House'. It's China's only museum focusing on copper sculptures, offering a look into the history and development of the nation's copper art.

West Lake Xin Tiandi - It is a garden, a leisure tourism scenic spot with rich history and culture. Based on Hangzhou's unique gardens and historical buildings, it integrates nature and fashion, history and modernity, and finally forms a comprehensive leisure area with international standards, integrating world-renowned brands, catering, retail, culture and entertainment.

HAINING

Yangguan Ancient Town - It is one of the fifteen famous historical and cultural towns first approved by Zhejiang Province. It is famous for its long history, splendid folk culture, moving folklore and spectacular Haining tide.

JIAXING

Lanxiu Garden - is located on the bank of Wenxing Bridge on the west bank of Nanhu Lake in Jiaxing. It is a cultural relic and inscription park built in Jiaxing in recent years.

Yuehe Ancient Town - In the block, traditional dwellings build momentum by the water, and ancient streets and alleys twist and turn, criss-crossing; small rivers, ancient bridges, narrow lanes, old dwellings, porches, etc. restore and show the strong style of the ancient water town, reflecting the old Jiaxing "South of the Yangtze River". The prosperity of Fucheng.

Terms and Conditions

Itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking, will inform accordingly.

The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.

All hotel ratings are based on local terms. Triple room sharing will be based on extra roll in bed basis.

Resort hotel home stay room sharing arrange by local operator upon check in.

Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified.